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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2021/22:120 Bolagsverket och årsredovisningar

Företagare i Sverige har haft högt förtroende för Bolagsverket, vilket hänger 
ihop med att myndighetens service har förbättrats under en rad år.

Den senaste tiden har dock Bolagsverkets förtroende blivit naggat i kanten. 
Aktiebolag, ekonomiska föreningar och många handelsbolag måste varje år 
lämna in en årsredovisning till Bolagsverket. Om bolagen missar eller är 
försenade med inlämnandet av årsredovisningen riskerar de förseningsavgifter 
på upp till 20 000 kronor, och i värsta fall tvångslikvidation.

Bolagsverket dras nu med exceptionella förseningar i hanteringen av inkomna 
årsredovisningar. För de drabbade företagarna innebär årsredovisningskrånglet 
att korrekta kreditbedömningar inte kan göras, då data saknas. Dessutom kan 
företagen få sänkta kreditbetyg och missa att få delta i offentliga 
upphandlingar.

Med anledning av detta vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Vad avser ministern att göra för att förhindra framtida förseningar i hanteringen 
av inkomna årsredovisningar? 

………………………………………

Mattias Karlsson i Luleå (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-12
Besvaras senast
2021-10-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


